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Protokół Nr LXII/2023 
z LXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego, 

która odbyła się w dniu 28 września 2023 r. 

Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Łodzi. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 11:00 i trwała do godziny 11:53.  
Skład Rady Powiatu – 19 Radnych.  
Obecnych – 19 Radnych.  
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1. porządku obrad – Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Sławomir Sokołowski otworzył  
obrady LXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że w Sesji w chwili obecnej bierze udział 18 Radnych i obrady 
są prawomocne. 

Przewodniczący Rady powitał osoby uczestniczące w Sesji.  

Pkt 2. porządku obrad – Przedstawienie porządku obrad LXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

Nie zgłoszono propozycji zmian porządku obrad. 
 

Porządek obrad przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad LXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego  
oraz przyjęcie propozycji jego zmian. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z LXI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami.   

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację realizacji projektu pn. „Zawodowcy 
w Europie” dofinansowanego przez Fundację Rozwoju Systemu Edukacji - Narodową Agencję 
Programu Erasmus+ ze środków Komisji Europejskiej w ramach Programu Erasmus+ (druk nr 1, 
referuje Pani Małgorzata Szelest – Naczelnik Wydz. EiSS).  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na lata 2023 – 2026 (druk nr 2, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik 
Powiatu). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok (druk 
nr 3, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu).   

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok 
(druk nr 4, referuje Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu).   

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok (druk nr 5, referuje Pani Zofia Sójka – 
Przewodnicząca Komisji).   

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Polityki Społecznej Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok (druk nr 6, referuje Pani Edyta Waprzko – Przewodnicząca 
Komisji). 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2023 rok (druk nr 7, referuje Pan Mirosław Sójka – Przewodniczący Komisji). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok (druk nr 8, referuje Pan Mateusz Jaśkiewicz – 
Przewodniczący Komisji).  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Statutowo – Regulaminowej Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok (druk nr 9, referuje Pan Mateusz Karwowski – 
Przewodniczący Komisji). 

14. Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne. 

15. Zamknięcie LXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 3. porządku obrad – Zgłoszenie uwag do protokołu z LXI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego. 

Nie zgłoszono uwag do protokołu Nr LXI/2023 z LXI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Pkt 4. porządku obrad – Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

Radni otrzymali pisemną informację z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami (załącznik nr 3 
do protokołu). Pan Andrzej Opala – Starosta Łódzki Wschodni poinformował o rozpoczętym 
posiedzeniu Zarządu przed Sesją.  

Pan Radny Mariusz Kotynia poprosił o informację w zakresie ugody dotyczącej wysokości 
odszkodowania za nieruchomość w gminie Nowosolna.  

Pan Starosta udzielił odpowiedzi, że Powiat wypłaca odszkodowania w związku z wydawaniem przez 
Wójtów i Burmistrzów decyzji podziałowych nieruchomości, kiedy dochodzi do wydzielenia działki 
pod poszerzenie drogi powiatowej, w przypadkach gdy plan zagospodarowania przestrzennego 
przewiduje takie poszerzenie. 

Pan Bogusław Biliński – Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami omówił sposób ustalania 
ww. odszkodowań. 

Pkt 5. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na kontynuację realizacji 
projektu pn. „Zawodowcy w Europie” dofinansowanego przez Fundację Rozwoju Systemu Edukacji 
- Narodową Agencję Programu Erasmus+ ze środków Komisji Europejskiej w ramach Programu 
Erasmus+.   

Przewodniczący Rady Powiatu przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu 
wspólnym Komisji przez Panią Małgorzatę Szelest – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych. 
Pan Przewodniczący zwrócił się do Radnych, czy są z ich strony zapytania. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa oraz Komisja Polityki Społecznej pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.  

 
Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 



3 
 

Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Pkt 6. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2023 – 2026.   

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Łódzkiego Wschodniego na lata 2023 – 2026.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do projektu uchwały. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Pkt 7. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2023 rok.  

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Pkt 8. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego na 2023 rok.  

Pani Katarzyna Wojtaszek – Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok.  
  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
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Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

Pkt 9. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Budżetu, 
Gospodarki i Bezpieczeństwa Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok  

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że projekty uchwał dotyczące zmian w planach pracy 
poszczególnych Komisji stałych Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego zostały przygotowane 
w związku ze zdjęciem przez ustawodawcę z zarządów jednostek samorządu terytorialnego 
obowiązku przedstawienia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego i regionalnej 
izbie obrachunkowej, w terminie do dnia 31 sierpnia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
jednostki samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze oraz informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Budżetu, Gospodarki i Bezpieczeństwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Pkt 10. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Polityki 
Społecznej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do projektu uchwały. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Polityki Społecznej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Pkt 11. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do projektu uchwały. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
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Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 12. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania do projektu uchwały. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Pkt 13. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie pracy Komisji Statutowo – 
Regulaminowej Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2023 rok.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Radych, czy są z ich strony zapytania. 

Nie było pytań ze strony Radnych. 

Komisja Statutowo – Regulaminowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały. 
Uprawnionych do głosowania było 19 Radnych. 
Wynik głosowania: „za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się”– 0. 
Rada Powiatu podjęła uchwałę jednogłośnie. 
Imienny wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Pkt 14. porządku obrad – Wnioski, oświadczenia Radnych i sprawy różne.  

1) Ustalono wstępnie termin kolejnej Sesji na dzień 26 października 2023 r.  

2) Pan Radny Mariusz Kotynia powiedział, że jeden z mieszkańców prosił go, by zapytał na sesji 
czy Starostwo wydawało jakiekolwiek zgody na powieszenie materiałów wyborczych wzdłuż dróg 
powiatowych, konkretnie chodziło o bariery stalowe wzdłuż dróg. Jeżeli takie zgody wydano, 
Pan Radny poprosił o informację dla jakiego Komitetu i na jakich warunkach to się odbywa, a jeśli 
są umowy, poprosił o ich kserokopię. Pan Radny dodał, że zastanawia się, czy w ogóle to jest 
formalnie możliwe, żeby taką zgodę wydać, bo te bariery są trochę w innym celu. 

Pan Starosta odpowiedział, że jeśli chodzi o bariery przy drogach, to przyjęto „milczącą zgodę”, 
ponieważ banery wieszają praktycznie wszystkie opcje polityczne. Starostwo nie reaguje, 
nie wnosi uwag. Dobrze, żeby te komitety promowały się w ten sposób, każdy ma równą szansę. 
Dla nikogo nie stosowano taryfy specjalnej, że komuś pozwolono, a komuś nie. Na tych barierkach 
powieszone są obok siebie banery kandydatów na posłów ze wszystkich opcji politycznych. 
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Pan Radny Sylwester Golus odnosząc się do sprawy wieszania banerów wyborczych poparł 
stanowisko Pana Starosty. Jest to bardzo rozsądne podejście i wszystkie opcje polityczne mają 
szansę się tam zaprezentować. 

Pan Radny Mariusz Kotynia powiedział, że ma inne zdanie – lepiej, żeby te skrzyżowania były bez 
banerów, bo bariery są po coś innego. Dodał, że rozumie, iż Pan Starosta takiej zgody formalnie 
nie wydawał nikomu. 

Pan Starosta potwierdził i nadmienił, że zwracał uwagę, czy zawieszane banery nie powodują 
zakłóceń, jeśli chodzi o organizację ruchu i czy nie stwarzają jakiegoś niebezpieczeństwa. Pan 
Starosta stwierdził, że takich zagrożeń nie było, w związku z tym nie widział potrzeby 
interweniowania. 

3) Pan Radny Mariusz Kotynia zapytał, czy po odbiorze tunelu w Gałkówku są jakieś sprawy jeszcze, 
które wymagają poprawy, zmian, czy jesteśmy z wszystkiego zadowoleni. 

Pan Radny Mateusz Karwowski powiedział, że odbiór tunelu w Gałkówku zaplanowany jest  
dopiero na 15 października 2023 r., więc trudno powiedzieć na tym etapie, czy jakieś usterki 
podczas tego odbioru wynikną. Na dzień dzisiejszy z punktu widzenia zarządcy drogi nie ma 
żadnych uwag co do eksploatacji i utrzymania tunelu. Jeśli chodzi o wszelkie obawy dotyczące 
ulew, to przepompownia wód deszczowych działa. Natomiast to na czym najbardziej by zależało, 
to zwiększenie finansowania tego zadania ze strony PKP PLK do pełnego udziału, które 
deklarowało na samym początku. Ponieważ dzisiaj jest to niemożliwe, Gmina i Powiat te pieniądze 
założyły ze swojego budżetu. 

4) Pani Marta Stasiak – Członek Zarządu Powiatu poinformowała Radnych, iż w ostatnim czasie 
rozstrzygnięto, że Powiat otrzyma dofinansowanie w zakresie prac konserwatorsko – 
budowlanych najniższej kondygnacji pałacu w Lisowicach oraz w zakresie rewaloryzacji części 
parku podworskiego i renowacji kaplicy na skarpie. Pozyskane pieniądze pozwolą zacząć dalsze 
prace, jeżeli chodzi o Lisowice. Pani Marta Stasiak podziękowała wszystkim Radnym za to, 
że mieszkańcy DPS-u w Lisowicach będą mogli korzystać z tego, co się wydarzy w przyszłości.  

Pan Mariusz Kotynia podziękował Pani Marcie Stasiak, że zwróciła na to uwagę, bo do tej pory 
raczej mówiło się o tym, gdy czegoś Starostwo nie otrzyma, a rzadko jest tak, że mówimy o czymś, 
co otrzymaliśmy. Dodał, że ma nadzieję, że aktywność niektórych osób na różnych stronach 
internetowych też się przełoży na aktywność o tej informacji. 

Pan Starosta poinformował, że Powiat otrzymał oprócz kwoty na zabytki, również 1.188.835,70 zł, 
w proporcji 65%, dofinansowania na zadanie dotyczące rozbudowy dróg: ścieżkę rowerową 
i chodnik na ul. Aksamitnej w gminie Nowosolna, przejście dla pieszych w Wiśniowej Górze 
przy ul. Akacjowej i ścieżkę rowerową od ul. Rokicińskiej do stawów w Justynowie. Pan Starosta 
podziękował szczególnie Pani Radnej Edycie Waprzko i Panu Radnemu Sylwestrowi Golusowi, 
bo obiecywali podjęcie rozmów w tej sprawie i w większości jest to ich zasługa, że te pieniądze 
się znalazły. Po ogłoszeniu i rozstrzygnięciu przetargów będzie wiadomo, jakie kwoty zostaną 
przeznaczone na te zadania. 

Pan Radny Sylwester Golus podziękował tym, którzy go wspierali w działaniach, Pani Edycie 
Waprzko i Panu Bogumiłowi Skorupskiemu. Pan Radny dodał, że cieszy się, iż jest taki szczęśliwy 
finał oraz podziękował Zarządowi Powiatu, Panu Staroście za dobrą współpracę w tej sprawie. 
Dodał, że tej dobrej współpracy było dużo więcej w poprzedniej kadencji, jak i obecnie. 
Pojawiały się czasami drobne rysy, gdyż każdy może się wypowiadać dowolnie. Pan Golus 
podziękował Pani Marcie Stasiak za jej działania i przedstawianie tej sprawy spokojnie 
i konsekwentnie.  
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Pan Radny dodał, że gdyby znalazł się w podobnej sytuacji i zwrócił się do Pana Starosty, to też 
uzyskałby pomoc. Wielokrotnie w różnych sprawach Pan Starosta pomagał. Pan Radny serdecznie 
wszystkim podziękował.  
Pan Sylwester Golus dodał, że działa na rzecz dobra wspólnego. Nadmienił, że został również 
prezesem „Rycerstwa Niepokalanej”. Rozmawia z każdym i szanuje pracę każdego Radnego, 
bo działalność społeczna też wymaga wiele wysiłku.  

5) Pan Radny Mirosław Sójka zaprosił wszystkich na Powiatowe Zawody Lekkoatletyczne w Bukowcu.   

6) Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Pani Ewa Kotecka poinformowała, że we wrześniu tego roku 
Krajowa Rada Notarialna we współpracy z Izbami Notarialnymi rozpoczęła całkowicie bezpłatną 
akcję edukacyjną "Notariusz w szkole" – wykłady dla uczniów szkół ponadpodstawowych 
i policealnych, której celem jest podnoszenie świadomości w obszarach prawa leżących 
w kompetencjach notariuszy, jak również uświadamianie konsekwencji nieznajomości prawa. 
Pani Ewa Kotecka została koordynatorką akcji edukacyjnej na terenie łódzkiej apelacji i zachęciła 
do uczestnictwa. Z założenia projekt jest kierowany do młodych ludzi, ponieważ kończąc szkołę 
wchodzą w rynek pracy, wynajmują mieszkania, udzielają pełnomocnictw, jeżdżą za granicę. 
Notariusze chcieliby w ten sposób przybliżyć czynności notarialne. Stanowisko Krajowej Rady 
Notarialnej jest takie, że jeżeli będzie na danym terenie zapotrzebowanie w innych placówkach, 
jak np. w Tuszynie "Senior Wigor", czy OSP, też można skorzystać z tej akcji. Pani Ewa Kotecka 
przekazała Radnym pismo w tej sprawie. 

7) Pan Sławomir Sokołowski – Przewodniczący Rady życzył sukcesów kandydatom w wyborach 
do sejmu: Pani Zofii Sójce, Pani Klaudii Zaborowskiej – Gorzkiewicz, Panu Tobiaszowi 
Puchalskiemu, Panu Tomaszowi Migdalskiemu, Panu Mateuszowi Jaśkiewiczowi i Panu 
Lechosławowi Świerczyńskiemu. 

Pkt 15. porządku obrad – Zamknięcie LXII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady Powiatu podziękował za uczestnictwo i zamknął obrady LXII Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady 

Sławomir Sokołowski 


